
Frå: Ina Bakka Sem-Olsen <ina@opus.no>
Send: mandag 20. desember 2021 13:35
Til: Are Frøysland Grande
Kopi: Jogeir.Romarheim@bonava.com
Emne: Vedr tidligere forespørsel om forhåndskonferanse - AY6FUW, - saksnr

21/5398.

Heisann,

Vi sendte like før sommeren en forespørsel om forhåndskonferanse for etablering av Tuftepark i Lonena.
Den 09.07 fikk vi et svar pr brev angående noen punkter i henvendelsen.

Det ble ikke gått videre med saken da. Nå er det ønskelig å gå videre.

Spørsmålet er om det er mulig å gå videre med samme saken, eller om vi må sende inn bestilling på nytt?

Hvis vi kan gå videre er det ønskelig med en dato for forhåndskonferanse ca medio januar om det er
mulig.

Ina Bakka Sem-Olsen
Sivilarkitekt
+47 920 49 025
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